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لیست پرابهام، اولین نقطه تاریک اسکوچیچ؛

تیم ملی سفارشی، در راه تحمیلی شدن؟
با گذشت زمان و توسعه فوتبال، وابستگی علم آمار به این رشته ورزشی هم بیشتر شده 
است و با عنایت به بنیاد و اساس علم آماری که مدت ها است در فوتبال استفاده می شود، 
پیمایش و مقایسه هم با محوریت فوتبال کاملا اجین شده است. اکنون زمان زیادی تا برهه 
حساس انتخابی جام جهانی و صعود به بزرگترین آوردگاه ملی فوتبال، باقی نمانده است و 
تیم ملی مان با »دراگان اسکوچیچ« در دوره آماده سازی به سر می برد، دوره ای که شیوع 
ویروس کرونا، تعویق در برگزاری بازی ها و شرایط نه چندان مساعدت لژیونر ها برای شرکت 

در اردوها، مصائب دور از انتظاری را برای تیم ملی ایران به وجود آورده است ...
ادامه در صفحه 7

درگذشت چهار عزیز پیشکسوت ورزش و بزرگوار کشورمان در رشته های فوتبال، کشتی، شنا و بوکس زنده یادان محمود یاوری، 

رحیم جدی، حیدر شنجانی و قاسم امیر یاوری موجب تاسف و تالم خاطر جامعه ی  ورزش گردید. ضمن عرض تسلیت، علو 

درجات برای عزیزان سفر کرده و صبر و شکیبایی برای جامعه ی ورزشی و خانواده ی محترمشان مسئلت می نماییم.
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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید حسن علیمرادی  را گرامی می دارد

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان تهران با اشاره 
به اینکه طی چهارماه گذشته ۸۵متخلف در استان تهران 
دستگیر و به مراجع قضایی معرفی شدند از وقوع ۱۰۸مورد 
تخلف صید و شکار در مناطق چهارگانه استان تهران خبر داد.

به گزارش »دنیای هوادار« ، فرهاد زندی ضمن بیان اینکه 
طی چهار ماه گذشته )از اوایل تیرماه تا اواخر مهرماه( 
سال جاری ۸۵متخلف دستگیر و به مراجع قضایی معرفی 
شده اند، گفت: ۴۰قبضه اسلحه مجاز و سه قبضه اسلحه 
غیر مجاز شکاری و جنگی نیز در این مدت توسط مأموران 

اجرایی استان تهران کشف و ضبط شد.
وی با اشاره به اینکه اینکه طی چهار ماه گذشته ۱۰۶مورد 
تخلف صید و شکار غیرمجاز در مناطق چهارگانه استان 

تهران رخ داده است، اظهار کرد: از این موارد صید و شکار 
غیرمجاز ۶۲مورد مربوط به صید غیرمجاز، ۳۷مورد مربوط 
به شکار غیرمجاز پرندگان و هفت مورد شکار غیر مجاز 
پستانداران بوده که توسط ماموران اجرایی مناطق چهارگانه 
استان تهران کشف و با متخلفان آن ها برخورد شده است.

فرمانده یگان حفاظت محیط زیست استان تهران اضافه 
کرد: طی این مدت نیز تعداد ۲۰تخلف قبل از اقدام به شکار 
شکارچیان توسط مأموران یگان حفاظت استان کشف شد.

زندی در پایان گفت: بیشترین گونه های حیات وحش که 
طی چهارماه گذشته توسط متخلفان صید و شکار شدند 
کل و بز وحشی، قوچ و میش وحشی، کبک و اردک 

وحشی بودند.

خبر اول

طی چهارماه گذشته؛ 

۱۰۸ مورد تخلف صید و شکار کشف شد
کاهش ساعت کاری مترو
 و اتوبوس تا ساعت۲۰

نظر به تصمیمات ستاد ملی مبارزه با کرونا مبنی بر اعمال 
محدودیت یک ماهه برای فعالیت مشاغل و جلوگیری از 
شیوع ویروس کرونا، کاهش ساعت کاری خطوط حمل 
و نقل عمومی در پایتخت از سوی معاونت حمل و نقل، 
اعمال  یک ماه  مدت  به  روزگذشته-٢٠آبان ماه  از  ترافیک 

می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، معاونت حمل و نقل و ترافیک 
طی اطلاعیه ای اعلام کرد: بامجوزی شهردار تهران و نظر 
اعمال  بر  با کرونا مبنی  به تصمیمات ستاد ملی مبارزه 
محدودیت یک ماهه برای فعالیت مشاغل، کاهش ساعت 
کاری خطوط حمل و نقل عمومی از سوی این معاونت 

اعمال می شود.
بر این اساس از روز سه شنبه- ٢٠آبان ماه، اتمام ساعت کاری 
کلیه خطوط داخلی مترو ساعت ٢٠.٣٠ و خط متروی کرج 

و گلشهر تا ساعت٢٠ خواهد بود.
همچنین به منظور اعمال محدودیت و کاهش فعالیت در 
خطوط اتوبوسرانی پایان زمان فعالیت ناوگان در تمامی 
اعزام(  )آخرین  رفت  در مسیر  بر(  )انبوه  بی.آر.تی  خطوط 
ساعت٢٠ و در مسیر برگشت آخرین اعزام به ساعت٢٠.٣٠ 

کاهش خواهد یافت.

کاهش دمای هوا در بیشتر 
مناطق کشور

هواشناسی  سازمان  سریع  هشدار  و  پیش بینی  مدیرکل 
روز  تا  کشور  در  بارشی  سامانه  فعالیت  به  اشاره  ضمن 
شنبه-۲۴ آبان ماه، گفت: طی این مدت دمای هوا در بیشتر 

مناطق کشور کاهش می یابد. 
صادق ضیاییان اظهار کرد: بر اساس تحلیل آخرین نقشه های 
هواشناسی در نیمه غربی کشور و به تدریج در سواحل دریای 
خزر، دامنه های جنوبی البرز مرکزی و دامنه های زاگرس 
مرکزی افزایش ابر و بارش باران گاهی همراه با رگبار رعد و 

برق و وزش باد شدید موقت پیش بینی می شود.
وی با اشاره به اینکه طی روزهای چهارشنبه و پنج شنبه- 
۲۱ و ۲۲ آبان ماه، سامانه بارشی علاوه بر این نواحی در 
بخش هایی از مناطق مرکزی، شمال شرق و شرق کشور 
نیز گسترش می یابد، گفت: شدت بارش طی این دو روز 
در نواحی از جنوب غرب و سواحل غربی دریای خزر خواهد 

بود.
ضیاییان با بیان اینکه این سامانه بارشی طی روز جمعه 
-۲۳ آبان، در بیشتر مناطق کشور به جز نواحی از شمال 
غرب و شمال شرق فعالیت دارد، گفت: طی روز شنبه- 
۲۴ آبان، این سامانه از جنوب شرق کشور خارج می شود 
همچنین طی روزهای پنجشنبه و جمعه- ۲۲ و ۲۳ آبان، در 
نواحی شمال شرق کشور کاهش محسوس دما -بین ۶ تا 

۸درجه سانتیگراد- دور از انتظار نیست.
سازمان  سریع  هشدار  و  پیش بینی  مدیرکل  گفته  به 
کشور  مناطق  سایر  در  آینده  روز  پنج  طی  هواشناسی 
مناطق  ارتفاعات  در  و  داشت  دما خواهیم  کاهش  روند 
می شود.  پیش بینی  برف  بارش  سردسیر  و  کوهستانی 
طی سه روز آینده نیز دریای خزر و سواحل خلیج فارس 
در استان های خوزستان و شمال بوشهر مواج و متلاطم 

خواهند بود.
ضیاییان در پایان درباره  وضعیت جوی تهران طی روزهای 
آینده اظهار کرد: آسمان تهران روز۲۱ آبان ماه، ابری در بعضی 
ساعات همراه با بارش پراکنده و گاهی وزش باد شدید با 
حداقل دمای۱۱ و حداکثر دمای۱۸ درجه سانتیگراد و روز پنج 
شنبه-۲۲ آبان نیز نیمه ابری تا ابری همراه با بارش باران، 
گاهی وزش باد شدید و احتمال رعد و برق با حداقل دمای۸ 

و حداکثر دمای ۱۳درجه سانتی گراد پیش بینی می شود.

کرونا در ایران

تست های تشخیص سریع کرونا تا هفته آینده به دست ما می رسد

زمستان سخت در پیش خواهد بود

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: تست های 
آنتی ژن یا تشخیص سریع کرونا تا هفته آینده به دست 
ما می رسد که در نهایت بین ۲۰ تا ۳۰دقیقه زمان برای 

پاسخ نیاز دارد و بین ۹۸ تا ۱۰۰درصد مؤثر هستند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، سعید نمکی 
روزی  که  است  این  ما  تلاش  که  مهم  این  بیان  با 
۱۸۰هزارتست تشخیص سریع نیز در کشور تولید کنیم، 
اظهار کرد: حتماً موارد تماس نزدیک نیز باید تست شوند، 
باید حداقل ۱۰نفر از افراد تماس نزدیک با فرد مبتلا نیز 

تست شوند.

نگرانی ها در زمینه کمبود تخت

نمکی درباره نگرانی ها در زمینه کمبود تخت بیمارستانی 
بیان کرد: خواهش من این است که روسای دانشگاه های 
تا  علوم پزشکی نامه جمعی در این زمینه بنویسند 
منعکس کنیم. همان طور که سازمان تامین اجتماعی 
است،  تنگ  دستش  ایام  این  در  حقوق  پرداخت  در 
پرداخت بیمه بی کاری و مشکلاتی مانند این نیز وجود 
دارد. دغدغه رییس جمهوری و مسئولان کشور، معیشت 
مردم است. اگر یک دکه دار مجبور شود دکه خود را ببندد 
و بعد معیشت او دچار مشکل می شود، دغدغه همه ما 
است. وی افزود: هیچ خسرانی برای کشور از خسران 
طولانی شدن این اپیدمی سنگین تر نیست. اگر بتوانیم 
راهکارهایی را در کوتاه مدت و میان مدت پیدا کنیم تا 
طول مدت بیماری و فشار بر پرسنل را کمتر کنیم، موفق 
می شویم. اگر حرکتی حتی یک مثقال از بار ما را سبک 

کند، راه نفسی برای همکاران ما خواهد بود.

همکاری وزارت بهداشت با بسیج

وزیر بهداشت درباره همکاری وزارت بهداشت با بسیج 
اظهارکرد: این همکاری مبارک است و نباید این فرصت 
را از دست بدهیم، اما مرزبندی ها را باید مشخص کنیم. 

محوریت با وزارت بهداشت است. فرمانده سپاه نیز به 
وزارت  فعالیت های  امتداد  در  که  کرد  توصیه  بسیج 
بهداشت کار کنند، نه پیشتاز و پیشرو. قرار نیست که 
مدیریت نیروهای در اختیار ما در اختیار بسیج قرار 
بگیرد. وی ادامه داد: در مورد منابع و هزینه ها نیز کار را 
به وزارت بهداشت بسپارید. قانون بودجه را قبل از سال 
اجرای بودجه می نویسند. در آبان و آذر ماه همه چیز 
بسته شده بود و هزینه ای برای کرونا دیده نشده بود. 
مبلغ یک میلیارد یورو از صندوق توسعه ملی نیز قسمت 

عمده آن را به تازگی دریافت کرده ایم.

اولویت بودجه با نظام سلامت است

وزیر بهداشت گفت: در جلسه شنبه نیز ۱۰هزارمیلیارد 
تومان از بودجه معمولی که به هدفمندی یارانه ها گره 
خورده بود را در نیمه اول سال دریافت نکردیم. از رئیس 
جمهوری خواستیم که اگر اوراق به ما دادند، زودتر نقد 
کنیم. البته هنوز دریافت نکردیم. مقام معظم رهبری نیز 
فرمودند که اولویت بودجه هم با نظام سلامت است و 

این اولویت دنبال می شود.

زمستان سخت در پیش خواهد بود

نمکی اظهار کرد: ویروس کرونا بسیار پیچیده است 
و کارهای زیادی با ما انجام داده و کارهای زیادی نیز 
انجام خواهد داد. اگر کسی امروز بگوید راه های مبارزه با 
ویروس را کشف کرده، نشان از دانشمندی او نیست و 
نشان از کج فهمی نسبت به این ویروس پیچیده است. 
این ویروس مسائل زیادی با ما خواهد داشت. این پاییز 
بسیار سنگین را پیش بینی کرده بودم. حتی زمستانی 
برای  راه خواهیم داشت و هم  را در  این سخت تر  از 
پیشگیری و کاهش موارد و هم آمادگی در این روزهای 

سخت باید آماده باشیم.

نظارت ها را بیشتر کرده و گزارش بدهید

علوم  دانشگاه های  رؤسای  به  خطاب  بهداشت  وزیر 
پزشکی گفت: نظارت مستمر بر کمک نیروهایی مثل 
هلال احمر باید انجام شود. نظارت ها باید بیشتر شده 
و گزارش های بیشتری به وزارت بهداشت ارائه شود. 
گفته می شود که وضعیت پروازها مبتنی بر پروتکل های 
بهداشتی انجام می شود. یکی از دوستان دیروز با من 
تماس گرفت و گفت که در پرواز ایلام به صورت متراکم 
مردم را سوار اتوبوس کرده اند. کسی می گفت که در بانک 
فقط یکی از پرسنل ماسک زده بود. خواهش ما این است 

که هر روز تیم بازرسی مراجعه کند. وی ادامه داد: بحث 
کیو آر کد باید با جدیت پیگیری شود. اگر رییس دانشگاه 
علوم پزشکی به موقع اعلام نکند، همه می گویند که 
افزایش  انجام داده اند و بعد تعداد  را درست  کارشان 
موارد را به پای دانشگاه های علوم پزشکی می نویسند. 
اگر عبور و مرور مرزی مبتنی بر پروتکل های بهداشتی 
نیست و اگر در اداره ها و کوچه و بازار مشکلی وجود 
دارد باید گزارش شود. نمکی افزود: با تقسیم کاری که 
مقام معظم رهبری فرمودند تا قرارگاهی برای اجرای 
مصوبات باشد، اگر کاستی ها با نظارت مستمر اعلام 
نشود، نمی توانیم این پیگیری ها را مبتنی بر استناد 
واقعی دنبال کنیم. موضوع دیگر بحث آموزش است که 
باید به شدت دنبال شود. وی بیان کرد: در شهرهای بزرگ 
اگر مراکز جامع سلامت و پایگاه های سلامت و مراکز 
بهداشتی و درمانی پاسخ گوی پهنه جغرافیایی است که 
هیچ، اگر نبود باید سراغ پهنه بندی جدید رفت و از سایر 
مراکز نیز استفاده کرد. این پهنه ها باید کوچک تر شود 
و جمعیت را بشکنیم تا کار را برای جمعیت محدودتر 

دنبال کنیم.

توسعه مراکز سرپایی

نمکی بیان کرد: مراکز سرپایی باید توسعه پیدا کند. 
در حال حاضر حدود ۱۲۰ مرکز سرپایی داریم که باید 
به بیش از ۵هزار مرکز برسد. برخی مراکز برای خدمات 
غیر کرونا باید جدا شوند تا افراد برای واکسیناسیون یا 
خدمات سطح یک سلامت مراجعه کنند. بقیه مراکز باید 

به کووید۱۹ اختصاص پیدا کند.

منع ورود مسافر به استان ها جدی گرفته شود

به  ورود مسافر  اظهارکرد: موضوع منع  بهداشت  وزیر 
و  ویروس  موتاسیون  تغییرات  به  توجه  با  استان ها 
ایمونوژنتیک متفاوت قومیت ایرانی باید جدی گرفته 
شود. تردیدی ندارم ویروسی که از استان سیستان و 
بلوچستان با ویروس گیلان، اقوام ترکمن متفاوت است 
و این موتاسیون های جدید ما را گرفتار می کنند. ما به 
اندازه چند کشور اروپایی وسعت داریم و نقل و انتقال 
و سفرها را در شیوع بیماری موثر می دانم که در حال 
کار بر آن هستیم. نمکی در پایان یادآورشد: بودجه تمام 
دانشگاه های علوم پزشکی که پروژه نیمه تمام دارند از 
جمله خانه بهداشت و مرکز جامع سلامت و کلینیک 
ویژه و تخت های بیمارستانی که می توان تا پایان دولت 

تمام کرد را تامین می کنیم.

کرونا در ایران
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جامعه

استاندار البرز گفت: راه اندازی نمایشگاه بین المللی یکی از 
مطالبه های مهم و اصلی مردم و به ویژه فعالان اقتصادی 

استان است که باید در موعد مقرر، محقق شود.
عزیزالله شهبازی صبح دوشنبه در جلسه شورای گفتگوی 
ویدئوکنفرانس  به صورت  که  و بخش خصوصی  دولت 
برگزار شد، با بیان اینکه نهایت همراهی را برای رفع موانع 
راه اندازی نمایشگاه بین المللی در البرز داشتیم، اظهار کرد: 
راه اندازی نمایشگاه بین المللی یکی از مطالبه های مهم و 
اصلی مردم و به ویژه فعالان اقتصادی استان است از این 
رو باید طبق آنچه وعده داده شده در زمان وعده داده شده 

اجرایی شود.
استاندار البرز با اشاره به موضوع مطرح شده از سوی اتاق 
بازرگانی استان در خصوص قانون مالیات های مستقیم 
اتحادیه های  سوی  از  لازم  پیگیری های  افزود:  ماده۹۱ 

مربوطه صورت گیرد.

نماینده رسته های شغلی در جلسه شورای گفتگوی دولت 
و بخش خصوصی حضور یابند

وی ادامه داد: در جلسات این شورا باید علاوه بر اعضای 
تا  یابند  حضور  شغلی  رسته های  نماینده  ستاد،  اصلی 

در جریان مصوبات و اقدامات این حوزه قرار گیرند و در 
تصمیم سازی مشارکت داشته باشند.

از  یکی  بین المللی  نمایشگاه  راه اندازی  گفت:  شهبازی 
مطالبه های مهم و اصلی مردم و به ویژه فعالان اقتصادی 
استان است از این رو باید بر اساس آنچه وعده داده شده در 

موعد مقرر محقق شود.
بخش  و  دولت  گفتگوی  شورای  مصوبات  افزود:  وی 
خصوصی در راستای رونق و جهش تولید، صادرات و پویایی 
چرخه اقتصادی استان بسیار حائز اهمیت است، بنابراین 
باید به جد اجرایی شود و کسانی که در این راستا کوتاهی 

کنند مورد بازخواست قرار می گیرند.
استاندار البرز بیان کرد: فرصت ها محدود است از این رو باید 
زمان را غنیمت شماریم و در راستای تحقق اهداف، برنامه ها 

و وعده ها با اهتمام ویژه ای وارد میدان شویم.

رشد ۷۲ درصدی صادرات از البرز

وی با اشاره به نقش تسهیل گری دولت در امور تولید و 
تجارت تصریح کرد: بخش خصوصی البرز بسیار متعصب 
و کوشا هستند و حتی در بدترین شرایط اقتصادی نیز به 
حفظ چرخه تولید و اشتغال پرداخته اند، بنابراین باید تدابیر 

لازم را برای تسهیل در امور تولید، صنعت و صادرات در البرز 
تا جای ممکن اتخاذ کرد.

شهبازی با بیان اینکه در این برهه حساس البرز توفیق رشد 
۷۲ درصدی صادرات را یافته است، متذکر شد: البته در 
شرایط کنونی با وجود تحریم های ناجوانمردانه و روندی که 
به واسطه شیوع بیماری عالم گیر کرونا به وجود آمده است، 
محدودیت های جدی ایجاد شده اما مجموعه دولت در 
جهت تسهیل و رفع موانع از هیچ تلاشی فروگذار نمی کند.

»البرز« چه خبر؟

استاندار البرز:

نمایشگاه بین المللی البرز در زمان مقرر راه اندازی شود
پاساژهای اصفهان تعطیل می شوند
رئیس اتاق اصناف اصفهان با اشاره به جزئیات دقیق تعطیلی 
اصناف از ساعت۶ بعدازظهر به بعد، گفت: پاساژهای اصفهان از 
جمله سیتی سنتر اصفهان نیز از ساعت۶ بعدازظهر به بعد تعطیل 

خواهند بود.
رسول جهانگیری در خصوص محدودیت های یک ماهه اصناف تا 
۲۰آذرماه، اظهار کرد: مطابق مصوبه ستاد ملی کرونا، مشاغلی که در 
گروه های ۲، ۳ و ۴ قرار دارند، زمان فعالیت آن ها محدود خواهد 
شد و از روز سه شنبه ۲۰آبان ماه تا ۲۰آذرماه تنها تا ساعت۶ بعدازظهر 

اجازه فعالیت دارند.
وی افزود: اگر واحد صنفی در این بازه زمانی تخلف و به دنبال 
آن پلمب شد، با اتمام طرح بعد از ۲۰آذرماه به مدت یک ماه دیگر 
همچنان پلمب باقی خواهد ماند، چراکه اکنون موضوع سلامت 

مردم در اولویت قرار دارد.
رئیس اتاق اصناف اصفهان افزود: مشاغلی که در این گروه ها قرار 
دارند، می توانند در این یک ماه فعالیت خود را به عنوان مثال به 
صورت یک سر تا از ۸ یا ۹صبح تا ۶بعدازظهر ادامه دهند و با توجه 
به مصوبه ستاد کرونای کشور و استان می توانند مطابق ذائقه 

مشتریان خود فعالیت کنند.
وی در خصوص فعالیت پاساژها نیز، توضیح داد: پاساژهای اصفهان 
از جمله سیتی سنتر اصفهان نیز از ساعت۶ بعدازظهر به بعد تعطیل 

خواهند بود.
جهانگیری با بیان اینکه حدود ۵۰درصد مشاغل کلانشهرها در 
پاساژها قرار دارند، تصریح کرد: وقتی پاساژها تعطیل باشند بسیاری 
از مشاغلی که در لیست و گروه بندی۲،۳ و۴ قرار ندارند، ناچار به 

تعطیلی خواهند شد.
وی همچنین ادامه داد: اصنافی که مرتبط با غذای مردم است 
همچون مراکز طبخ غذا، رستوران، فست فودی ها از ساعت۶ 

بعدازظهر به بعد خدمات آنها بیرون بر خواهد بود.
رئیس اتاق اصناف اصفهان همچنین تأکید کرد: مشاغلی که در سه 
دسته نامبرده قرار ندارند، همانند لوازم پزشکی، بهداشتی ساختمان، 
نانوایی ها، خدمات فنی خودرو، تعویض روغنی ها و... می توانند با 

رعایت کامل پروتکل های بهداشتی به فعالیت خود ادامه دهند.

صنایع دستی گیلان ۲ نشان 
جغرافیایی ثبتی دارد

معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی گیلان با بیان اینکه ثبت 
نشان جغرافیایی صنایع دستی ملی و جهانی گامی مهم برای 
حفظ مالکیت معنوی آثار صنایع دستی است، گفت: تاکنون نشان 
جغرافیایی صنایع دستی چادر شب قاسم آباد و گلیم تالش به 

ثبت رسیده است.
فرزاد رشیدی در جمع خبرنگاران در خصوص ثبت ملی و جهانی 
نشان های جغرافیایی صنایع دستی گفت: تاکنون دو شرکت 
تعاونی از گیلان، از جمله چادر شب قاسم آباد در سال۹۶ و نیز 

گلیم تالش در سال۹۷ موفق به کسب نشان جغرافیایی شده اند.
معاون صنایع دستی و هنرهای سنتی استان گیلان در خصوص 
اهمیت ثبت ملی و جهانی نشانه جغرافیایی گفت: این نشان 
برای حمایت از حقوق مالکیت معنوی هنرمندان و جلوگیری از 
کپی کردن صنایع دستی بومی هر منطقه توسط دیگران و در 
صورت ثبت جهانی کشورهای دیگر مجاز نخواهد بود تا از این 
آثار کپی برداری کنند در غیر اینصورت مورد پیگرد قانونی قرار 

خواهند گرفت.
رشیدی اضافه کرد: مراحل ثبت نشان جغرافیایی گمج گیلان نیز 
در دست اقدام است. وی در مورد نقش ثبت نشانه جغرافیایی 
و اهمیت آن در برندینگ و تجاری سازی محصولات صنایع 
دستی تصریح کرد: در واقع از جمله ویژگی های این نشان غیر 
از جلوگیری از کپی برداری می توان به نقش مهم آن در تجاری 
سازی و اهمیت آن در صادرات صنایع دستی اشاره کرد؛ نشان 
جغرافیایی نشانه ای است که بر روی کالاهایی دارای یک منطقه 
جغرافیایی خاص بوده و کیفیت و شهرت محصول به واسطه 

منطقه جغرافیایی خاص آن به کار می رود.

کوتاه از استان ها

تیم های ویژه پایش محدودیت کرونایی در کرج فعال می شوند 

نماینده مردم کرج در مجلس تأکید کرد:

ضرورت پیگیری افزایش حقوق معلمان 

معاون استاندار البرز و فرماندار ویژه کرج از آغاز فعالیت 
تیم های ویژه کنترل طرح محدودیت های کرونا در این 

شهرستان از روز سه شنبه ۲۰آبان ماه خبرداد .
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، غفور قاسم پور 
افزود: بر اساس تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا از 
٢٠آبان ماه به مدت یک ماه فعالیت صنوف استان البرز تا 

ساعت۱۸ خواهد بود.
وی ادامه داد: فقط صنوف عرضه مایحتاج و ارزاق عمومی 
مانندخواربار فروشان، سوپرمارکت داران، فروشگاه های 
عرضه گوشت و مرغ و دیگر صنوف مرتبط با عرضه ارزاق 

عمومی از این محدودیت ها مستثنی هستند.

قاسم پور تأکید کرد: بنابراین ادارات و دستگاه های 
دخیل در کنترل بر طرح محدودیت های کرونا در کرج 
از جمله بهداشت، اصناف، میراث فرهنگی و گردشگری 
بر نحوه فعالیت صنوف این شهرستان نظارت خواهند 

داشت.
وی یاد آورشد: طی یک ماه گذشته تیم های بازرسی 
فرمانداری کرج با انجام طرح های نظارتی محدودیت 
های کرونایی توانسته اند روزانه به طور متوسط ۷۰۰مورد 
بازرسی را انجام دهند که از مجموع این تعداد بازرسی ها 
روزانه ۱۵۰مورد اخطار تعطیلی به دلیل رعایت نکردن 

پروتکل های بهداشتی داشته اند.

نماینده مردم کرج، اشتهارد و فردیس درمجلس شورای 
اسلامی با بیان اینکه میزان دریافتی حقوق معلمان در 
مقابل زحمات آنان کافی نیست، گفت : افزایش حقوق این 

قشر باید پیگیری شود.
علیرضا عباسی عصردوشنبه در نشست با معلمان البرز افزود: 
با هدف ترمیم حقوق این قشر به  طرح یک فوریتی رتبه  

بندی معلمان در مجلس شورای اسلامی رای مثبت دادم.
وی  با اشاره به اینکه آموزش و پرورش البرز نیازمند نظارت 
مستمر و دقیق است،خاطرنشان کرد: زندگی در آموزش و 
پرورش در سطح پایینی به لحاظ درآمدی متوقف مانده 
است و همین امر سبب شده تا در این مجموعه خبری از 

بالندگی و شکوفایی نباشد.
عباسی تصریح کرد: آموزش و پرورش به دلیل سیاست  

زدگی، قدرت لازم را برای تصمیم گیری ندارد.
وی  با بیان اینکه در گام دوم انقلاب و بر اساس سند 
تحول بنیادین باید معلم، دانش آموز و مدرسه در تراز 
جمهوری اسلامی تربیت شود، اضافه کرد: جامعه ما نیاز به 
نیروی بصیر دارد زیرا آموزش و پرورش جایی برای سیاسی 

کاری نیست.

نماینده مردم کرج، اشتهارد و فردیس درمجلس شورای 
اسلامی یادآورشد: در دستگاه مهم آموزش و پرورش نگاه 

ابزاری حاکم است.
وی عنوان کرد: کار نمایندگان در خانه ملت تقنین، نظارت بر 
قوانین است لذا از دخالت کردن در انتصاب ها باید پرهیز شود.

در این نشست مشکلات آموزش و پرورش البرز در سه 
بخش نیروی انسانی، دانش آموزان، فضاهای آموزشی و 

شبکه شاد مورد بررسی قرار گرفت.
قابل ذکر است؛ استان البرز ۵۰۰هزار دانش آموز و ۲۴هزار 

فرهنگی دارد.

اصناف فردیس ملزم به رعایت پروتکل های بهداشتی شدند
»علیرضا صیاد« -فرمانداری فردیس-، اصناف این شهرستان را ملزم به رعایت پروتکل های 

بهداشتی برای مهار کرونا و محدودیت های مصوب ستاد ملی مقابله با کرونا کرد.
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شهری 93 سال پیش در چنین روزی، لئون تروتسکی، تئوریسین مارکسیست و بنیان گذار ارتش 
به دستور ژوزف  به مکزیک،  تبعید  از  و پس  اخراج  از حزب کمونیست شوروی  سرخ 
نام  به  امور داخلی  اسپانیایی تبار کمیساریای خلق در  از مأموران  استالین توسط یکی 

رامون مرکادر ترور شد.

در چنین روزی!

آقای محمد نبی فریدونی برابر وکالتنامه های شماره ۷۰۷۲۳ و ۷۰۷۲۴مورخ 1٣8٠/7/٣٠ دفتر ۲۵ کرج و ۳۳۶۶۸مورخ 
1٣78/٢/16 دفتر ۳۳ کرج از طرف مالكين ضمن تسليم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که اسناد 
مالکیت ششدانگ یكقطعه زمین که در آن احداث بنا شده است شماره قطعه ۳۳ تفکیکی بمساحت ۲۰۰ مترمربع بشماره 
پلاک۷۲۱۲فرعی از ۱۶۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۳۱۴ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان 
کرج مورد ثبت ۶۹۲۴۸۰ صفحه ۴۲۱و۴۲۵دفتر ۱۷۱۴ بنام داود ملارضا و اعظم شفقی زاده ثبت و سند بشماره چاپی 
٠٠46٣9 و۰۰۴۶۳۸ صادر و تسلیم شد که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند 
مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی 
می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این 
اگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی 
است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق 

مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  99/758ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آگهی فقدان سند مالكيت

تصمیمات »محرک پاندمی«
 به جای »مهار پاندمی« 

از امروز مصوبه جدید موسوم به مصوبه »ساعت ۱۸« 
با هدف کنترل کرونا در شهر تهران به مدت یک 
ماه اجرایی می شود. این در حالی است که بررسی ها 
نشان می دهد: اجرای این مصوبه بیش از آنکه بتواند 
ویروس کرونا را مهار و آمار ابتلا و مرگ و میرناشی 
از آن را کاهش دهد، محرک کرونا است و اجرای آن 

به زنجیره کرونا پاس گل می دهد.
به گزارش دنیای هوادار، براساس تصمیم اخیر ستاد 
ملی کرونا که در میان شهروندان به مصوبه »ساعت 
۱۸« معروف شده همزمان با اوج گیری مجدد پاندمی 
به  امروز  از  آن،  از  ناشی  میر  و  آمار مرگ  و  کرونا 
فعالیت سه  ماه،  به مدت یک  ماه  آبان  تاریخ ۲۰ 
گروه شغلی غیرضروری مربوط به برخی صنوف و 
کسب وکارهای خدماتی در تهران، مراکز استان ها و 

شهرهای پرجمعیت، تعطیل خواهند شد. 
آن طور که اعلام شده هدف از اتخاذ این تصمیم از 
سوی این ستاد، شکست زنجیره ابتلا، مهار کرونا و 
کاهش آمار تلفات این ویروس است. اما توجه به 
دو نکته مهم نشان می دهد که چنین هدفی دست 
کم در شهر تهران محقق نخواهد شد. علت نخست، 
تشدید ازدحام در مترو و شبکه حمل و نقل عمومی 
در ساعات حول و حوش ۱۸ از ناحیه حضور شاغلان 
در این گروه های خدماتی و صنفی است. علت دوم 
نیز تشدید بیشتر ازدحام از ناحیه شهروندانی است 
که تا این ساعت تلاش دارند خدمات موردنیاز خود را 
از این مشاغل دریافت و با استفاده از شبکه حمل و 

نقل عمومی به محل سکونت خود بازگردند. 
جالب تر آنکه با وجود احتمال عدم موفقیت پایدار در 
شکست زنجیره کرونا، این مصوبه در شرایطی اعمال 
می شود که دولت از نسخه ای که پژوهشگران دولت 
از ماه ها پیش- در ابتدای تابستان- مقطعی که شیوع 
آمار مرگ و میر ثبت  را در  اولیه  کرونا یک رکورد 
کرده بود، غفلت کرده اند. نسخه ای که ابتدا بهترین، 
موثرترین و زودبازده ترین راهکار برای کنترل کرونا 
را معرفی و روش های مبارزه سایر کشورهای دنیا با 

کرونا را تشریح کرده بود.
اما دولت به جای آنکه این پژوهش را مورد استناد 
قرار دهد با چشم پوشی از راه صحیح- نسخه ای که 
مهار کرونا را رقم خواهد زد- تصمیمی را اجرا می کند 

که محرک این ویروس است.
در مطالعات پژوهشگران مرکز آمار، به جای نسخه 
»ساعت 18«، نسخه »ساعات کار شناور دستگاه ها« 
این  در  بود.  شده  پیشنهاد  زمانی-  -فاصله گذاری 
تحقیقات که نتایج آن در تیرماه امسال منتشر شد، 
یک تیم پژوهشی در پژوهشگاه مرکز آمار، با توجه 
به محدودیت منابع دولت، ملاحظات اجتماعی و 
شرایط اقتصادی، روشی را که براساس آن بتوان به 
شکل موثر، سریع و پایدار با ویروس کرونا مقابله و 
آمار مرگ و میر ناشی از آن را کاهش داد معرفی کرد. 
پژوهشگران این مطالعه معتقد بودند با اجرا سازی 
کاری  ساعات  براساس  که  پیشنهادی  نسخه 
دستگاه ها و ادارات شناور می شود، زنجیره پاندمی 

قطع خواهد شد.
در آخرین پژوهشی که اخیرا پنج محقق اقتصادی 
ایرانی مقیم خارج از کشور درخصوص روش های 
مبارزه با پاندمی کرونا انجام داده و نتایج آن در 
نشان  رسیده  چاپ  به  »دنیای اقتصاد«  روزنامه 
داده شد: برای مبارزه با کرونا در کشور ایران که 
هم اکنون آمار مرگ و میر ناشی از آن در هر یک 
میلیون بیش از سایر کشورهای دنیا است، نیاز 
است دو فاز اقدام به صورت همزمان و مکمل با 
مرحله  یک  که  اول،  فاز  در  شود.  انجام  یکدیگر 
ضربتی است باید دو هفته شهر ها به ویژه پایتخت 
که  )نرخی  کرونا  بازتولید  نرخ  کاهش  هدف  با 
آلوده  را  آن هرکرونایی می تواند چندنفر  برمبنای 

کند(، به طور کامل تعطیل شود. 
اما در فاز دوم که در واقع مرحله تکمیلی و اقدامی 
در جهت کنترل پایدار کرونا محسوب می شود باید 
گونه ای  به  شهر  در  کارها  و  کسب  و  فعالیت ها 
بازگشایی شوند که فاصله گذاری اجتماعی به شکل 
بالا رعایت شود تا از این طریق احتمال ابتلا به این 
ویروس کاهش پیدا کند. پیام این دو فاز پیشنهادی 
برخلاف  که  است  آن  اقتصادی  محققان  سوی  از 
گروهی از مسئولان که به تعطیلی دو هفته ای شهر 
بدون هیچ اقدام مکمل اصرار دارند، باید در مرحله 
دوم فاصله گذاری اجتماعی به شکل فوق العاده قوی 
شبکه  یعنی  شهر  عمومی  محل  خطرناک ترین  در 

حمل و نقل عمومی مترو پیگیری و اجرایی شود.

کوتاهگزارش

بخش خصوصی روی ریل توسعه شهر گلپایگان

شیوا فاضلی و رقیه شهبازی به تیم فوتبال بانوان ذوب آهن پیوستند

روز گذشته باحضور اعضای هیئت مدیره مرکز نیکو کاری مهر بی 
پایان جلسه ای در دفتر مهندس  پیمان شکر زاده شهردار گلپایگان 

برگزار شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، در این جلسه شهردار گلپایگان ضمن 
تقدیر از اقدامات مردمی و عملیاتی میدانی مرکز نیکو کاری مهر بی 
پایان گفت:مراکز نیکو کاری و خیریه شهرستان گلپایگان میتوانند 
سهم بزرگی در شهرسازی و توجه به مناطق محروم داشته باشند.

وی خاطرنشان کرد : تدوین کتاب فرصت های سرمایه گذاری 
شهری در مرحله نهایی قرار دارد و این کتاب با ۴۷ پروژه با رویکرد 
صنعت و گردشگری مستلزم اطلاع رسانی به صاحبان صنعت و 
گردشگری است و مراکز نیکو کاری و خیریه شهرستان گلپایگان 
میتوانند سهم بزرگی در حمایت وجذب افراد سرمایه گذار داشته 

باشند.
شکرزاده افزود: برنامه پنج ساله شهرداری با چشم اندازی بیست 
ساله گردآوری شده که رویکرد آن بحث گردشگری و صنعتی می 
باشد و در حال حاضر در شورای اسلامی گلپایگان در حال  بررسی 

و تدوین است.
شهردار گلپایگان تصریح کرد: شهرداری با اولویت قرار دادن اصل 
توزیع عادلانه خدمات و امکانات و نیز توجه به مناطق کم برخوردار 
در روند خدمات رسانی تلاش فراوانی برای تحقق خواسته های 
شهروندان ساکن در این مناطق دارد. و خیریه ها می توانند نقش 
سازنده ای در تعامل با شهرداری برای تسهیل روند و خدمت رسانی 
بهتر ایفا کنند. وی یادآور شد:برنامه شهرداری گلپایگان این است 

که درتوزیع و ارایه خدمات بین کلیه مناطق،  تبعیضی قائل نبوده 
و عمده هدف، توزیع عادلانه خدمات در مناطق کم برخوردار می 

باشد. 
وی در انتها اشاره کرد: اگر بخواهیم گلپایگان در مسیر توسعه 
و پیشرفت قرار گیرد، نیازمند ورود افرادسرمایه گذار در بخش 
خصوصی است و باید تمام  توان را برای اجرای این امر بکار گیریم.

آهن  ذوب  ورزشی  فرهنگی  باشگاه  عمومی  روابط  گزارش  به 
اصفهان  شیوا فاضلی هافبک راست که سابقه بازی در تیم های 
فوتبال مبارکه سپاهان ووُچان کردستان را دارد و با تیم وُچان 
کردستان در سال 98 نایب قهرمانی لیگ را تجربه کرده است با 
حضور در ستاد باشگاه ذوب آهن با عقدقرارداد۳ ساله به تیم 

فوتبال ذوب آهن اصفهان پیوست.
جوانان  فوتبال  ملی  تیم  1٣89کاپیتان  سال  در  فاضلی 

پیراهن                                                                                                                        پوشیدن  افتخار  نیز  ها  سال  و  بوده  کشور 
تیم ملی در رده های جوانان تا بزرگسالان را )از 87 تا 97(  در کارنامه دارد.

مضاف بر اینکه رقیه شهبازی مدافع باسابقه لیگ برتر فوتبال 
بانوان کشور نیز با عقد قرارداد ۳ ساله به جمع بانوان آهنین ذوب 

آهن اصفهان پیوست.
شایان ذکر است که رقیه شهبازی سابقه ۸ سال حضور مقتدرانه در 

لیگ برتر کشور را داراست.

 شیوا فاضلی رقیه شهبازی
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فرهنگی
آکادمی فیلم اروپا هم جوایزش را آنلاین اهدا می کند

آکادمی فیلم اروپا امسال مراسم خود را به شکل آنلاین برگزار خواهد کرد. گفتنی ست که در حال حاضر 
بسیاری از سینماهای کشورهای جهان از جمله اروپا به دلیل تشدید فراگیری ویروس کرونا بسته شده اند و 

 برگزاری بسیاری از جشنواره  های مختلف هنری نیز لغو یا به تعویق افتاده اند.

شتی درمانی البرز دانشگاه علوم پزشكی و خدمات بهدا
مرکزپزشكی، آموزشی ودرمانی شهید رجایی

بشنویم | ببینیم | بخوانیم

آلبوم پراگرسیو راک دیوار The Wall یازدهمین آلبوم استودیویی پینک فلوید Pink Floyd که 
با مفاهیم انتقادی و اجتماعی خود، به عنوان یکی از سیاسی ترین و تأثیرگذارترین آلبوم ّهای 
تاریخ موسیقی مطرح است. فضای کلی آلبوم پراگرسیو راک و راک اپرا است و دنباله ای 
تاثیرگذار بر آلبوم های مفهومی قبلی است. مضمون کلی این آلبوم به آموزش و مفهوم 
بیگانگی در جامعه شناسی می پردازد. ایده آلبوم از اتفاقی در یکی از تورهای گروه برای آلبوم 
جانوران Animals الهام گرفته است که در آن درگیری راجر واترز با یکی از هواداران بابت 
بالا رفتن از دیوار، باعث تاسف واترز شد و این ایده به ذهن واترز رسید که این دیوار برای 
چیست و چرا باید انسان ها از خود و جامعه جدا افتند؟! این آلبوم یک اپرای راک است که 
بر شخصیت پینک که به نوعی می توان آن را استعاره ای از راجر واترز دانست، متمرکز است. 
از دست دادن پدر، بدرفتاری معلمان، نظارت مادر، ترک شدن از طرف همسر؛ در نهایت 
نمادی بر آن چیزی است که مفهوم دیوار را به ذهن متبادر می کند که باعث جدا افتادن فرد 
از جامعه می شود. دیوار و آجر دیگری از دیوار، جز مشهور ترانه های اعتراضی تاریخ قرار دارند.
آلبوم از طرف منتقدان نقدهای خوبی دریافت کرد و عموم منتقدان نظرات خوبی نسبت 
 Pink Floyd دومین آلبوم پرفروش پینک فلوید The Wall به این آلبوم داشتند. آلبوم دیوار
پس از آلبوم نیمه تاریک ماه The Dark Side of the Moon است و نزدیک به ۲۰میلیون 

نسخه از این آلبوم به فروش رسید.

The Wall
:: Pink Floyd - پینک فلوید ::

درچند سال اخیر »متیو مک کانهی« ثابت کرده است که به تجربه نقش های متفاوت 
علاقه زیادی دارد و فقط با نگاهی به کارنامه او می توان متوجه این موضوع شد. او امسال 
هم با دو فیلم The Beach Bum و Serenity دو نقش کاملا متفاوت را ارائه داد که نشان 
ازقدرت بازیگری او دارد. داستان درباره نویسنده ای است که در فلوریدا زندگی می کند و 
زندگی بسیار عجیبی دارد؛ او تمام طول زندگی اش را مشغول استفاده از مواد مخدر است 
و البته اطرفیانش نیز او را به خاطر همین رفتار و ویژگی هایش دوست دارد. او درحال 
نوشتن یکی از مهم ترین رمان های زندگی اش است که اوضاع کمی پیچیده می شود و 
نمی تواند به آن راحتی که فکرش را می کند، کتابش را به پایان برساند! تنبل ساحلی با این 
که در لیست برترین های ما قرار گرفته است،اما فیلم بی نقص و عالی نیست!کارگردانی 
این فیلم را »هارمونی کرین« برعهده دارد؛ اگر او را نمی شناسید اصلا عجیب نیست؛ چرا 
که او هیچ فیلم خوبی کارگردانی نکرده است. او همیشه به خاطر ساختن فیلم های بسیار 
آزاردهنده شهرت دارد و حتی فیلم های آزاردهنده خوبی هم نمی سازد، اما در تنبل ساحلی 
کمی سلیقه داستان پردازی او متفاوت تر شده است و دید سینمایی او تغییر کرده و یا 
بهتر است بگویم بهبود یافته است! فیلم کمدی The Beach Bum حاصل تلاش بازیگران 
فوق العاده ای همچون مک کانهی و رپر معروف یعنی »اسنوپ داگ« است که موفق 

شده اند اتمسفری جذاب را در آن رقم بزنند و تا آخرین لحظه ما را به پای فیلم بنشانند.

The Beach Bum -تنبل ساحلی
:: هارمونی کرین   ::

کتاب صوتی من پیش از تو، نوشته ی جوجو مویز داستانی از زندگی عاشقانه ی لوئیسا 
و ویل است. دختر جوانی که کارش را از دست می دهد و چون به درآمدش احتیاج دارد، 
ناچار است شغل پرستاری از مردی توانخواه را بپذیرد.  در سال۲۰۱۶ فیلمی از روی کتاب 
من پیش از تو با همین عنوان ساخته شد و با بازی امیلیا کلارک و سم کلفلین به روی 
پرده رفت. داستان کتاب من پیش از تو درباره ی لوئیسا کلارک است. دختری بیست 
و شش ساله از طبقه کارگر جامعه که به همراه خانواده اش زندگی می کند. زندگی 
یکنواخت و فاقد بلند پروازی او مدام تحت الشعاع موفقیت های خواهر کوچکترش، 
ترینا، قرار دارد تا این که یک روز صبح شغل هفت ساله اش را در کافه محلی از دست 
می دهد. او به ناچار به مرکز کاریابی مراجعه می کند و با توجه به مهارت های اندکش، 
شغلی منحصر به فرد به او پیشنهاد می شود: پرستاری از ویل، مرد جوانی که به دلیل 
تصادف فلج شده است. لوئیسا مردد است که شغل را قبول بکند یا نه. وقتی برای 
مصاحبه می رود، استخدام می شود. او از انگیزه ی اصلی خانواده ی ویل که او را استخدام 
کرده اند خبر ندارد. تا اینکه سرانجام روزی می رسد که او متوجه می شود ویل، تصمیم 
گرفته است با خودکشی به زندگی اش پایان بدهد. کتاب صوتی من پیش از تو، یک 
رمان عاشقانه ی زیبا و جذاب است. اگر خواندن رمان ها و داستان های عاشقانه را دوست 

دارید، شنیدن نسخه صوتی کتاب من پیش از تو را از دست ندهید.

کتاب صوتی من پیش از تو- جوجو مویز
::  ترجمه: مریم مفتاحی   ::

کتابفیلم موسیقی

جهان سینما

»خورشید« در ماکائو دیده می شود
جشنواره فیلم ماکائو ۲۰۲۰ به صورت مجازی 
برگزار می شود و فیلم »خورشید« مجید مجیدی 

از فیلم های حاضر در بخش پانورامای آن است.

کن اسپیرز خالق »اسکوبی-دو« درگذشت
کن اسپیرز از خالقان سریال انیمیشن محبوب 
تهیه  شرکت  از  مؤسسان  و  »اسکوبی-دو« 

۸۲سالگی  در  روبی،  جو  کنار  در  روبی-اسپیرز 
درگذشت.

ساخته  کرونا  محوریت  با  ممنوع«  »خروج 
می شود

علی همراز این روزها که شیوع بیماری کرونا 
افزایش یافته، مشغول ساخت مستندی درباره  

این اپیدمی با عنوان »خروج ممنوع« است.

نمایش »گورکن« در جشنواره کانادایی
و  نویسندگی  به  »گورکن«  سینمایی  فیلم 
تهیه کنندگی  به  و  ملایی  کاظم  کارگردانی 

سینا سعیدیان، در ادامه حضور بین المللی خود 
فیلم  بین المللی  پانزدهمین جشنواره  اصلی  در بخش 

»همیلتون« کانادا حضور دارد.

حضور سه مستند ایرانی در جشنواره فیلم های 
ورزشی میلان

فیلم های  جشنواره  دوره  هفتمین  و  سی 
ورزشی میلان از ۱۷آبان ماه۹۹ در کشور ایتالیا 
آغار به کار کرده است و تا ۲۱آبان نیز ادامه دارد. در این 
دوره  جشنواره، فیلم های مستند »جایی برای فرشته ها 
نیست« ساخته سام کلانتری و »ملوانان تنها به دریا 
این  در  که  رضایی زاده  الله کرم  کارگردانی  به  نمی روند« 
مرکز تهیه شده اند، همراه با مستند »شهسوار« ساخته 
علی شاه محمدی به نمایندگی از سینمای مستند ایران 

حضور دارند.

در حالی که وزارت ارشاد پس از ۸ماه هنوز جایگزین 
نمایشگاه کتاب را برگزار نکرده است،  گمانه زنی ها از عدم 

برگزاری نمایشگاه در سال آتی خبر می دهد.
و  ضرر  تسنیم،  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
زیان های اپیدمی کرونا به بازار نشر در ایران ادامه دارد، 
بعد از تعطیلی نمایشگاه کتاب تهران  وزارت فرهنگ و 
ارشاد اسلامی برنامه هایی را برای جبران یا کاهش اثرات 
این ضرر و زیان ها در دست اجرا قرار داد،  برنامه هایی 
تسهیلات  کتاب ،  پاییزه  و  تابستانه  برگزاری  چون 
1٢درصدی و احیاناً تسهیلات 4درصدی و حالا نیز که در 

شرف برگزاری نمایشگاه کتاب مجازی است.
اگر چه وزارت فرهنگ و ارشاد در این میان مدعی شده 
است که بودجه های طرح های فصلی و خرید کتاب را 
افزایش داده اما نمی توان چندان امید داشت که  نیز 
این اقدامات توانسته باشد بخشی ار خسارات و ضرر و 
زیان ناشی از تعطیلی نمایشگاه کتاب تهران را جبران 

کرده باشد.
در حالی که هنوز نخستین تجربه وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی در برگزاری نمایشگاه مجازی کتاب شکل اجرایی 
به خود نگرفته و چند و چون آن مشخص نیست،  با 
بودن شیوع  ادامه دار  زمینه  در  پیش بینی های جهانی 
برگزاری  آینده حالا احتمال  تا یک سال  کرونا حداقل 
نمایشگاه کتاب تهران در اردیبهشت ماه سال آینده بسیار 
گوش  به  نیز  زمزمه هایی  زمینه  این  در  است.  اندک 
می رسد که ناشران را نگران کرده است. نگرانی که شاید با 
برگزاری نمایشگاه مجازی کتاب تهران تا حدودی برطرف 

شود و یا بیش از گذشته خود را به نمایش بگذارد.
فرهنگی  معاونت  اجرایی  مشاور  اسماعیلی-  علیرضا 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در این زمینه می گوید: 

حقیقت این است که ما تاکنون برای برگزاری یا عدم 
آتی جلسه  ای  برگزاری نمایشگاه کتاب تهران در سال 
برگزار نکرده ایم،  اما قاعدتاً با توجه به شرایطی که کرونا بر 
جامعه و جهان ایجاد کرده است و به نظر می رسد که تا 
سال آینده نیز ادامه داشته باشد،  شاید نتوانیم نمایشگاه 

کتاب را در دوره سی و چهارم نیز برگزار کنیم.
وی ادامه داد:  ما برای برگزاری نمایشگاه سی و سوم 
نیز هفته ها منتظر تصمیم گیری ستاد کرونا بودیم و 
تمام جوانب امر را بررسی کردیم. در زمینه برگزاری  دوره 
آتی نیز به نظر می رسد باید زودتر جلساتی برای بررسی 
این موضوع در معاونت داشته باشیم تا بتوانیم تکلیف 
برگزاری نمایشگاه در سال آتی را نیز مشخص کنیم. اگر 
قرار است برگزار نشود،  راه های جایگزین آن بررسی شود 

و اگر قرار است برگزار شود شرایط برگزاری مشخص شود.
در  تهران  کتاب  نمایشگاه  نشدن  برگزار  قاعدتاً 
اردیبهشت14٠٠ شوک بزرگی به بدنه نشر ایران خواهد 
به  مستقیم  ارتباط  عدم  دلیل  به  که  مخاطبانی  بود. 
راحتی در حال از بین رفتن هستند و خسارت های جبران 
ناپذیری که روز به روز به نشر وارد می  شود ، قطعا تاثیرات 
خود را در سال آینده بیشتر نمایان می کند و خب طبیعتا 

بسیاری از ناشران از زنجیره نشر خارج خواهند شد.
باید دید در صورتی که وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی به 
این نتیجه برسد که نمایشگاه کتاب تهران را نمی توان 
برای سال آینده نیز برگزار کرد،  می تواند خسارات وارده را 
به حداقل برساند و جایگزین مشخص ،  معتبر و ملموسی 

را برای آن در نظر بگیرد؟

نشر

شوک دیگر برای صنعت نشر؛

گمانه زنی ها از برگزارنشدن نمایشگاه کتاب۱۴۰۰ خبر می دهند 
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سایپا رتبه سوم لیگ والیبال را پس گرفت
 تیم والیبال سایپا با پیروزی مقابل آذرباتری ارومیه، جایگاه خود 

را در رتبه سوم جدول رده بندی لیگ برتر پس گرفت.
ورزشی

وفایی: بازیکنان از خود بیخود شدند!
مربی تیم هندبال پاس ناجای قم پس از شکست تیمش برابر تیم شهید شاملی 

کازرون درنخستین دیدار از دوربرگشت لیگ برتر هندبال گفت: ابتدا خوب 
شروع کردیم اما اتفاقاتی افتاد و بازیکنان از خود بیخود شدند و همان 

اختلافی که در اواسط نیمه دوم ایجاد شد، پابرجا ماند.در این شرایط 
نتوانستیم خود را به بازی برگردانیم.

فرنگی کاران با ۳ اردو به بلگراد می روند
با وجود برنامه ریزی کادر فنی برای تشکیل ۴مرحله اردو پیش از اعزام به 

مسابقات جهانی، فرنگی کاران با سه مرحله اردو عازم بلگراد خواهند 
شد.

اگر مسابقات به خاطر کرونا لغو نشود، جهانی ٢٠٢٠ صربستان ٢٢ تا ٣٠ آذر 
ماه در بلگراد برگزار خواهد شد.

برگزاری رقابت های کسب سهمیه المپیک تکواندو در1400
رئیس فدراسیون جهانی تکواندو از برگزاری مسابقات کسب سهمیه بازی های المپیک 

قاره های آسیا و اروپا قبل از ماه می۲۰۲۱ )اردیبهشت۱۴۰۰( خبرداد.جلسه رئیس 
فدراسیون جهانی تکواندو با اتحادیه های قاره ای روزدوشنبه به صورت مجازی 

برگزار شد و برخی به روزرسانی های این فدراسیون ارائه و در خصوص موضوعاتی 
همچون رقابت های کسب سهمیه المپیک توکیو به بحث پرداختند.

اجرا و عملیاتی شدن طرح »سفیر سلامت ووشو«
فدراسیون ووشو در نظر دارد درراستای توسعه همگانی این رشته ورزشی طرح »سفیر 

سلامت ووشو« را اجرا و عملیاتی کند. این فدراسیون برای گسترش ورزش 
همگانی و ادای مسئولیت اجتماعی خود درشرایط کنونی به جامعه ای که 

بیش ازپیش نیازمند تحرک است، قصددارد از طریق این طرح، تمریناتی 
همگانی و ساده ووشو را در دسترس عموم قراردهد.

۵ طلای آزادکاران روس در ۶ وزن گرندپری مسکو
رقابت های کشتی آزاد و فرنگی گرندپری مسکو بامعرفی نفرات برتر به 

پایان رسید.درجریان این رقابت ها که در ۶وزن المپیکی برگزارشد، 
آزادکاران روسیه صاحب ۵مدال طلا شدند .همچنین دررقابت های 

اوزان المپیکی کشتی فرنگی نیز که اکثریت شرکت کنندگان 
ازکشور میزبان بودند، مدال ها از آن فرنگی کاران روس شد.

فشردگی لیگ متمرکز والیبال مشکلی ندارد
سرمربی تیم والیبال فولادسیرجان معتقد است که باتوجه به برنامه 

منفی  تأثیر  تیم ها  روی  مسابقات  فشردگی  لیگ،  بازی های 
نمی گذارد.وی گفت: درحقیقت برنامه مسابقات به گونه ای است 

که ما درهرهفته دوبازی داریم و خیلی سخت نیست اما به نظرم 
از دور بعد مربیان می توانند برنامه های بهتری تدوین کنند.

پاداش ۴۰ میلیونی فدراسیون کشتی به تیم ملی آلیش زنان
فدراسیون کشتی پاداش ۴۰۰میلیون ریالی برای تیم ملی آلیش بانوان که 

سال گذشته در رقابت های جهانی قزاقستان به عنوان قهرمانی رسیده 
بود پرداخت کرد.فدراسیون کشتی قصد داشت طی مراسمی از تیم 

قهرمان جهان تقدیر به عمل آورد  و مبلغ پاداش به حساب مدال 
آوران و مربیان واریزشد.

فصیحی: جدی تر از قبل دنبال سهمیه المپیک هستم
دونده ۱۰۰متر ایران می گوید تمرینات خود را برای شرکت درمسابقات 

جهانی داخل سالن آغاز کرده است و جدی تر از قبل دنبال کسب 
سهمیه المپیک توکیو است.فرزانه فصیحی گفت:تمریناتم را 

سه هفته است که شروع کرده ام و شرایط سختی دارم چون 
درشرایط شیوع کرونا به سر می بریم.

ن بعضی ها داغشو دوست دار

جهان فوتبال 

برومند: بازی با فولاد اهمیت زیادی برای استقلال دارد 
دروازه بان پیشین تیم فوتبال استقلال با اشاره 
برتر عنوان  لیگ  در  آبی پوشان  اول  دیدار  به 
کرد: تنها سه امتیاز بازی مقابل مس رفسنجان 
با  شیرین بود و چیز خاصی نداشت. بازی هفته دوم 
فولاد اهمیت زیادی برای استقلال دارد تا با برتری در 
این دیدار در مسیر ابتدای مسابقات لیگ شرایط بهتری 

داشته باشد.

جمعیت حامیان هواداران فوتبال ایران خواستار حضور در 
مجمع فدراسیون شد 

در  ایران،  فوتبال  هواداران  حامیان  جمعیت 
فدراسیون  دبیرکل  محمدنبی  مهدی  به  نامه ای 

فوتبال و مهدی علی نژاد معاون توسعه ورزش قهرمانی و 
حرفه ای وزارت ورزش و جوانان، خواستار عضویت این نهاد 

در مجموع عمومی فدراسیون فوتبال شد.

مارادونا به زودی از بیمارستان مرخص می شود 
دیه گو مارادونا که اخیراً در کلینیک اولیووس در 
شهر لاپلاتا واقع در نزدیکی شهر بوینس آیرس 
بستری شد و هفته پیش برای خارج کردن یک 
لخته خونی در مغزش زیر تیغ جراحان رفت، روز سه شنبه 

یا چهارشنبه از بیمارستان مرخص می شود.

احتمال جدایی هندرسون از منچستریونایتد در ژانویه
ممکن  سرخ  شیاطین  انگلیسی  دروازه بان 
پیش رو،  زمستانی  نقل وانتقالات  در  است 

اولدترافورد را ترک کند. هندرسون ٢٣ساله به 
دنبال انتقال قرضی در ماه ژانویه است تا بتواند شانس 
همراهی تیم ملی انگلیس در مسابقات یورو ٢٠٢٠ و 
را حفظ  اول سه شیر  دروازه بان  به  تبدیل شدن  حتی 

کند.

مربی بین المللی والیبال بانوان شهرستان فردیس از مسئولان 
کشوری خواست با در نظر گرفتن پروتکل های بهداشتی، برای 
فعال سازی بخش عمده رشته های ورزشی در کشور و استان 

البرز چاره جویی کنند.
 به گزارش »دنیای هوادار« ، دکتر لاله پورمرادی افزود: به 
عنوان نمونه این امکان وجود دارد که مسئولان ورزش کشور 
اجازه فعالیت برای باشگاه های ورزشی با تعداد محدود و 
رعایت دقیق پروتکل های وزرات بهداشت و درمان و ستاد 
ملی مقابله با کرونا را صادر کنند. وی که دارای دکترای 
مدیریت ورزش است، ادامه داد: نیاز است  تا تسهیلاتی به 
منظور کمک مقطعی و عبور از بحران کرونا برای مربیان و 
باشگاه داران در نظر بگیرند تا مربیان ورزشی که از هرگونه 
بیمه و حمایت نیز محرومند، بتوانند حداقل معیشت و گذران 
زندگی خود را در این روزهای سخت و دشوار تأمین کنند. وی 
معتقد است که مسئولان برای کمک به مربیان، باشگاه داران 
دستورالمعل هایی  باید  ورزشکاران  و  ورزش  به خصوص  و 
همراه با پروتکل های بهداشتی تهیه کنند تا این طیف وسیع 
هم بتوانند به زندگی و فعالیت های ورزشی خود ادامه دهند. 
پورمرادی که مربیگری تیم های والیبال بانوان در لیگ های 

مختلف کشوری و استانی اعم از دانشجویی، دانش آموزی 
و لیگ های آزاد را در کارنامه خود دارد، تأکید کرد: لازم است 
مسئولان ورزش کشور و استان ها باوجود تأخیری که تا کنون 
ایجاد شده، هرچه زودتر به مشکل مربیان و باشگاه داران ورود 
کنند و برای کاستن از تبعات معضل کرونا طرح هایی را برای 

جلوگیری از آسیب های بیشتر ارائه نمایند.
 

فرهنگ سازی برای ورزش همراه با رعایت 
پروتکل های بهداشتی

وی با اشاره به اینکه باید از تبلیغات منفی علیه حضور در 
باشگاه های ورزشی جلوگیری شود، افزود: به جای آن می توان 
با فرهنگ سازی یکپارچه و اطلاع رسانی هیئت های ورزشی 
و ادارات ورزش و جوانان در شهرستان ها برای اعتمادسازی 
و رعایت پروتکل ها بین باشگاه های ورزشی و ستاد مقابله با 
کرونا اقدام کرد. به گفته این مربی بین المللی والیبال بانوان، 
اماکن و باشگاه های ورزشی جز نخستین گروه و صنفی 
بودند که مجبور به تعطیلی در دوران کرونا شدند و اکنون با 
ادامه دارشدن این وضعیت، طبیعی است که مربیان و باشگاه 
داران نسبت به شرایط موجود معترض باشند. پورمرادی ادامه 
داد: مربیان و باشگاه دارانی که برای ارتقاء سلامت و ایجاد 
شور و نشاط اجتماعی هزینه و وقت خود را صرف ورزشکاران 
و ورزش دوستان کرده اند و به تبع آن هزینه های هنگفتی را 
نیز متقبل شده اند و اکنون که در تنگنا قرار گرفته اند، باید 
مورد حمایت قرار گیرند. وی خاطرنشان کرد: اکنون بسیاری 
از باشگاه ها حتی توان پرداخت اجاره اماکن ورزشی تحت 
اختیار خود را ندارند و از سوی دیگر مربیان و باشگاه دارانی 
هم هستند که با تعطیلی ناشی از شیوع ویروس کرونا، تنها 

محل درآمد خود را از دست داده اند تا جایی که در مواردی از 
تأمین معیشت اولیه زندگی خود بازمانده اند.

 
تعویق در برگزاری المپیک لطمه دور از انتظاری را به 

ورزشکاران وارد کرد

بانوان همچنین تعویق در  والیبال  بین المللی  این مربی 
برگزاری المپیک را لطمه و ضربه دور از انتظاری به ورزشکاران 
توصیف کرد و افزود: بیماری کرونا درحالی به فاصله چندماه 
به رقابت های المپیک شیوع پیدا کرد که ورزشکاران ملی ما 
خود را برای این رقابت آماده کرده بودند و به سطح آمادگی 
بسیار خوبی هم رسیده بودند، اما تعویق یک ساله المپیک، 
ورزشکاران را از آمادگی ایده آل دور کرد. وی گفت: خلاصه 
اینکه شیوع کرونا از حیث مالی هم به بسیاری از دست 
های  باشگاه  و  کرد  وارد  سنگینی  لطمه  ورزش  اندرکاران 
خانواده هم هستند  سرپرست  که  مربیانی  و  استیجاری 
و تنها از راه  ورزش امرار معاش می کنند، در این میان 
بیشترین آسیب را دیدند. تنها مربی بین المللی والیبال بانوان 
در شهرستان فردیس در پایان با آرزوی اینکه روزنه های امید 
به واقعیت تبدیل شود و ادارات و سازمانهای ذیربط هرچه 
سریعتر نسبت به حل مشکلات این بخش از جامعه ورزش 
اهتمام ورزند، خاطرنشان کرد: با ادامه این وضعیت، به طور 
قطع بسیاری از مربیان، ورزشکاران و باشگاه داران مستعد و 
دلسوز استان و شهرستان که سال ها با تلاش خود زمینه ساز 
سلامت جسم و روح فرزندان همراه با افتخارآفرینی قهرمانان 
در مجامع مختلف ورزشی شده اند را به عنوان یک ارزش 
والای انسانی از دست خواهیم داد که جبران و جایگزینی 

آن ها در کوتاه مدت امکان پذیر نخواهد بود.

توپ و تور

دکتر لاله پورمرادی:

مسئولان برای فعال سازی رشته های ورزشی چاره جویی کنند
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چراغ سبز »دشان« به »پوگبا« برای ترک اولدترافوردورزشی
»دیدیه دشان« -سرمربی تیم ملی فرانسه- در حمایت از »پل پوگبا« تاکید 
کرد که ستاره فرانسوی نمی تواند در باشگاه منچستریونایتد خوشحال باشد.

لیست پرابهام، اولین نقطه تاریک اسکوچیچ؛

تیم ملی سفارشی، در راه تحمیلی شدن؟

با گذشت زمان و توسعه فوتبال، وابستگی علم آمار به این 
رشته ورزشی هم بیشتر شده است و با عنایت به بنیاد و 
اساس علم آماری که مدت ها است در فوتبال استفاده 
می شود، پیمایش و مقایسه هم با محوریت فوتبال کاملا 

اجین شده است.
زمان زیادی تا برهه حساس انتخابی جام جهانی و صعود 
به بزرگترین آوردگاه ملی فوتبال، باقی نمانده است و تیم 
ملی مان با »دراگان اسکوچیچ« در دوره آماده سازی به سر 
می برد، دوره ای که شیوع ویروس کرونا، تعویق در برگزاری 
بازی ها و شرایط نه چندان مساعدت لژیونر ها برای شرکت 
در اردوها، مصائب دور از انتظاری را برای تیم ملی ایران به 

وجود آورده است .
در حال حاضر، روی آوردن به علم آمار و مقایسه تیم ملی 
نیست،  دوستان خوشایند  فوتبال  اغلب  برای  فعلی مان، 
با نهایت احترام برای سرمربی فعلی تیم ملی، رسیدن از 
کی روش به اسکوچیچ و آن ترکیب رویایی به ترکیب فعلی 
نمی تواند اتفاق چندان مقبولی برای ما باشد، اما نمی 
خواهیم آیه یاس بخوانیم و از همین حالا ناامیدانه رفتار 
کنیم و قصدی برای تخریب تیم ملی و شخص اسکوچیچ 
هم نداریم، به واقع امیدوار به نتیجه گیری تیم ملی هم 
هستیم، اما اتفاقاتی که در دوران اخیر برای تیم ملی مان 
درحال رخ دادن است، چندان گوارای احوال فوتبال ما نبوده 

است.
نمی  دارد که  ابهاماتی  اسکوچیچ  تیم ملی مدل  لیست 
توان از آن ها گذشت، ابهاماتی که اگر توسط اسکوچیچ و 
دستیارانش برطرف نشود می تواند به ضرر تیم ملی ایران 

باشد.
اثربخش است شکی  اینکه جوانگرایی بسیار مفید و  در 
نیست و خیلی از تیم های ملی مانند ایتالیا و هلند در حال 
پوست اندازی هستند و مورد تحسین همگان قرار گرفتند، 
اما باید زمان آن به درستی رعایت شود، در شرایطی که تیم 
ملی ما دو دیدار بسیار حیاتی و دشوار در برابر عراق و بحرین 
دارد و می تواند از داشتن چندین مهره تاثیرگذار بالای سی 
سال استفاده کند، پرسشی که پیش می آید این است، دلیل 
عدم دعوت امثال امید ابراهیمی و اشکان دژاگه چه می 
تواند باشد؟ در وضعیتی که زمان زیادی تا از سرگیری رقابت 
های انتخابی نداریم، به چه دلایلی، سرمربی تیم ملی از 
تمام داشته هایش استفاده نمی کند؟ مگر هر چند وقت 
یکبار تیم ملی ما دیدارهایی به کیفیت مسابقه با بوسنی 
برگزار می کند که قصدی برای استفاده از تمام ظرفیت های 
تیم ملی وجود ندارد؟ یا مگر زمانی بهتر از دیدارهای تدرکاتی 
برای آماده سازی هماهنگی بین بازیکنان در فوتبال وجود 
دارد، نکند اسکوچیچ قصد دارد در دیدار های رسمی ارنج 
اصلی تیم را پیدا کند تا بازیکنان بتوانند باهم ارتباط خوبی 

بگیرند و هماهنگ شوند.
برتر، اسکوچیچ و هاشمیان در  در اغلب مسابقات لیگ 
استادیوم ها حضوری مستمر دارند که بسیار امر مطلوبی 
است، اما آیا به واقع لیست دعوت شده در دو اردوی اخیر 
بهترین های لیگ ایران بودند؟ در چندین پست، بهترین 
های داخل و خارج از کشور در اردوی اخیر غیبت داشتند که 

می تواند از نکات منفی لیست اسکوچیچ باشد.
حصور عجیب چندین بازیکن و غیبت عجیب تر عده ای 

دیگر از بازیکنان، از مهم ترین ایرادات وارده به تصمیمات 
اسکوچیچ است. حالا خط به خط با لیست اسکوچیچ برای 
دیدار با بوسنی جلو می رویم تا ابهامات اصلی بازیکنان 

دعوت شده را بررسی کنیم:
در خط دروازه، عجیب است که بازهم شاهد غیبت حامد 
لک هستیم، با عدم آمادگی علیرضا بیرانوند، امیر عابدزاده، 
رشید مظاهری و پیام نیازمند سه دروازه بان اصلی تیم ملی 
هستند، اما در چندوقت اخیر پیام نیازمند به اندازه گذشته 
آماده نبوده و رشید هم چند ماهی می شود که از شرایط 
مسابقه به دور بوده است، پس در خط دروازه فقط به اسم 
ها توجه شده و حامد لک درخشان این روزهای پرسپولیس، 
حداقل می توانست جای نیازمند ناآماده این روز ها را بگیرد.

در خط دفاع، برای دفاع وسط اوضاع تیم خوب است و 
اغلب بازیکنان دعوت شده، در شرایط آرمانی به سر می برند 
از پورعلی گنجی، غلامی، خلیل زاده، تا حسینی و کنعانی 
زادگان، اما مدافعین کناری نقطه تاریک لیست اسکوچیچ 
هستند، جایی که میلاد محمدی در دفاع چپ تنها عنصر 
شایسته مدافعین کناری تیم ملی است، صادق محرمی در 
راست اوضاع ایده آلی در کرواسی ندارد، دیگر بازیکن دعوت 
شده در پست دفاع راست در ابتدا مجتبی نجاریان از فولاد 
بود که در حال حاضر، حداقل پنج مدافع راست بهتر از او در 
لیگ برتر داریم، اما بعد از کرونایی شدن او، مهدی شیری 
به تیم ملی دعوت شد کسی که در بهترین حالت نیمکت 
نشین محض پرسپولیس است و دعوت کردنش از عجایب 
لیست اسکوچیچ بود، پست دفاع راست تیم ملی ایران 
فعلا در وخیم ترین حالت ممکن به سر می برد، پستی که 
سرمایه های ارزشمندی چون وریا غفوری و رامین رضائیان 
و دانیال اسماعیلی فر را دارد، اما به دلایلی غیر فنی تیم 
ملی ما از داشتن آن ها محروم است، قطعا با این وجود 
سمت راست خط دفاعی مان چشم اسفندیار تیم خواهد بود 

و از آنجا ضربه خواهیم خورد.
هافبک ها و مهاجمین را با هم بررسی می کنیم، در لیست 
اولیه بازهم نام ساسان انصاری عجیب ترین نام این لیست 
بود، کسی که مشخص نیست چه قابلیت منحصر به فردی 
دارد که به تمام مهاجمین لیگ ترجیح داده می شود، اما 
کرونایی شدن او، او را از لیست کنار زد، باتوجه به داشته 
هایمان، حضور اکبر ایمانی، سیامک نعمتی و امید نورافکن 
هم چندان مورد نیاز تیم نبود زیرا در پست هافبک تیم 
ملی ما کاملا بی نیاز است و امثال نورافکن و ایمانی برتری 

تیم ملی  دیگر هافبک های  به  خاصی نسبت 
ندارد، سعید عزت اللهی، علی قلی زاده، 

احسان حاج صفی، احمد نوراللهی، 
وحید امیری و علی کریمی دیگر 
هافبک های تیم ملی هستند 
که حضورشان پیش بینی می 
شد. در پست مهاجم هم کریم 

انصاری فرد، مهدی قائدی و 
کاوه رضایی دعوت شدگان 
که  هستند  ملی  تیم 
عملکرد خوبی در دوران 
البته  اند،  داشته  اخیر 
ستاره  چندین  غیبت 
چشم  به  کاملا  هم 

می خورد.
خواهیم  می  حالا 
غایبین بزرگ لیست 
نام  را  ملی  تیم 
بازیکنانی  ببریم، 
دلیل  به  یا  که 
مصدومیت و یا 

به دلایل به اصطلاح فنی )از بهترین های لیگ و لژیونرها( به 
اردو دعوت نشده اند:

در خط دروازه: حامد لک و علیرضا بیرانوند/ در خط دفاع: 
پست  در  نادری/  محمد  غفوری،  وریا  رضائیان،  رامین 
هافبک: امید ابراهیمی، اشکان دژاگه، مهدی ترابی، علیرضا 
جهانبخش، سامان قدوس، محمد محبی/ مهاجمین: سردار 
محمدی،  میلاد  مطهری،  ارسلان  طارمی،  مهدی  آزمون، 

شهاب زاهدی
بهترین  از  یکی  شک  بدون 

در  ما  ملی  های  تیم 
اختیار اسکوچیچ است، 

تیمی که اگر از تمام 
به  هایش  ظرفیت 
خوبی استفاده شود 
تمام  از  بتواند  و 
بهره  هایش  مهره 
در  تنها  نه  بگیرد، 
در  بلکه  انتخابی 
مرحله گروهی جام 
جهانی هم می تواند 
زیادی  های  حرف 
داشته  گفتن  برای 
باشد. اما فعلا اهداف 

سرمربی تیم مشخص 
نیست و معیار انتخاب 

بازیکنان توسط 

کادرفنی را هم کسی نمی داند، تیم فعلی، شاید ۳۰ درصد 
از کل داشته های تیم ملی ایران باشد، تیمی که امیدواریم 
مانند برخی از دوره های قبلی، لیستی پکیجی، تحمیلی و 

سفارشی نباشد.
اخبار چندان خوبی از تیم ملی به گوش نمی رسد، خیلی 
ها از حضور دلالان در کنار تیم ملی می گویند، عده ای 
هم لیست بازیکنان دعوت شده را تحمیلی می دانند، 
صحبت هایی مبنی بر دعوت برخی از بازیکنان به علت 
داشتن آپشن ملی پوش شدن در قرارداد هایشان 
و ایجاد رابطه مالی میان این بازیکنان و تیم 
هم در اطراف تیم ملی شنیده می شود 
با آپشن های چند صد میلیون تومانی، 
با تمام این حرف ها بازهم اسکوچیچ 
حق دارد، هر بازیکنی را بخواهد به تیم 
ملی دعوت کند، اما باید بداند ادامه 
روند فعلی، اگر با عدم نتیجه گیری 
همراه شود، می تواند پایان کار او 
افتضاحی  و  باشد  ملی  تیم  در 
دهد،  می  رخ  ویلموتس  از  بدتر 
تیم ملی که طبق همان قیاسی 
که گفتیم نه به اندازه کافی از ستاره 
آمادگی  به  نه  و  گرفته  بهره  هایش 
همان دوران مذکور است   و نه به همان 
انداره تیم منظم و سالمی است، تیمی که به 
قولی، اگر پکیجی شود، اولین راه بازگشت به 
گذشته است، گذشته ای که اغلب مطلوب 

نبوده است.

ذره بین

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

بدون شک یکی از بهترین تیم های ملی ما در اختیار اسکوچیچ است، تیمی که اگر از تمام ظرفیت 
هایش به خوبی استفاده شود و بتواند از تمام مهره هایش بهره بگیرد، نه تنها در انتخابی بلکه در 
مرحله گروهی جام جهانی هم می تواند حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد. اما فعلا اهداف 
سرمربی تیم مشخص نیست و معیار انتخاب بازیکنان توسط کادرفنی را هم کسی نمی داند، تیم 
فعلی، شاید ۳۰ درصد از کل داشته های تیم ملی ایران باشد، تیمی که امیدواریم مانند برخی از 

دوره های قبلی، لیستی پکیجی، تحمیلی و سفارشی نباشد.



اصغر قلندری

  نویسنده و روزنامه نگار

n صاحب امتیاز و مدیرمسئول: مهرداد تیموری                                           n  سردبیر: مهدی تیموری                                       n  دبیر تحریریه: الهام آمرکاشی

»دنیای هوادار« یاد روح قلم و مرام زنده یادان ناصر احمدپور و عباس عبدالملکی، بزرگان عرصه مطبوعات ورزشی کشور  را پاس می دارد

  n تحریریه: دکتر مهرداد فرشیدی، مجید سعیدی، محمد حیرانی، محمدرضا کاظمی، سیدرضا فیض آبادی، محمدحسین سیفی، رضا تواضعی و نسترن کیوان پور
 n مدیر روابط عمومی: دکتر علی ساجدی                  n  طراحی و صفحه آرایی:  امیررضا بیات               n  دبیر سرویس ورزشی: محمدرضا ولی زاده                    n چاپ: کهن              

 n نشانی: کرج، چهارراه طالقانی به سمت میدان شهدا،  ساختمان حکیم، طبقه 8، واحد 82          کد پستی: 3134896384           تلفن: 32219147           نمابر: 32400023

روزنامه

چهارشنبه 21 آبان 99 -  شماره  613

www.donyayehavadar.ir

خودش سانتر کرد و خودشم گل زد؛

مدیرکل حراست مدیرعامل 
پرسپولیس - مدیرعامل 

پرسپولیس مدیرکل حراست!؟

ورزشی ها اصطلاحی دارند در باره برخی فوتبالیست های 
زیاده خواه درون زمین که می گویند »طرف سانتر می 
کنه و خودشم می خواد هِد بزنه و سانتر خودشو خودش 

با سر بزنه توی گل«.
خب، تا حدودی طنز و شوخی است چون چنین چیزی 
امکان پذیر نیست در عالم فوتبال ولی برای افراد تمامیت 
خواه در جامعه و در هر بخشی این موضوع صدق می 
کند و اتفاقا در عالم غیر از فوتبال طرف خودش هم داور 
است هم مربی هم کاپیتان هم سانتر می کند و هم 

خودش همان سانتر را تبدیل به گل می کند.
به این خبر نگاه کنید: با حکم وزیر ورزش /  مدیرعامل 
باشگاه پرسپولیس سرپرست حراست وزارت ورزش شد!

وزیر ورزش و جوانان در حکمی »جعفر سمیعی زفرقندی« 
را به عنوان سرپرست اداره کل حراست منصوب کرد.

در حکم مسعود سلطانی فر به سمیعی زفرقندی آمده 
ارزشمند  تجربیات  و  تخصص  تعهد،  به  است:»نظر 
جنابعالی، به موجب این حکم به عنوان سرپرست اداره 

کل حراست منصوب می شوید«.
وزیر ورزش در شرایطی سمیعی را به عنوان سرپرست 
با  حراست وزارت ورزش منصوب کرده است که وی 
عنوان مدیرکل حراست این وزارتخانه اخیرا از سوی وزیر 
ورزش به عنوان مدیرعامل باشگاه پرسپولیس معرفی 

شده است.
شما بفرمایید در دوران پر مخاطره وزارت سلطانی فر بر 

ورزش چه اتفاقاتی را ندیده اید؟!
انتخاب مربی از سوی خانه فرهنگ ایران و هلند به 
دستور وزیر ورزش برای تیم ملی فوتبال، حضور یک 
ماهه این مربی و پرداخت 4٠٠ میلیارد تومان برای اینکه 
تیم ملی فوتبال در آستانه حذف از مرحله اول مقدماتی 
جام جهانی قرار گیرد! این هنر نیست؟ خداوکیلی اگر 
تیم ملی مربی نداشت و به کاپیتان تیم می گفتند آقا 
خودت تیم را انتخاب کن و ارنج را بریز و برو تو زمین. آیا 
در آن سه بازی رفت واقعا نتیجه بدتر از اینکه ویلموتس 

گرفت، می گرفتیم؟
کداوم دوره در وزارت ورزش بوده که وزیر یک کارمند 
نزدیک به بازنشستگی را برای فدراسیونی کاندید کند به 
همه سفارش کند که فلانی باید بشود و بعد هم که 
با یک انتخابات غیرقانونی فلانی شد، سازمان بازرسی 
ورود کند و انتخابات را ابطال کند و باز هم همان نفر 
را کاندید کنند و این بار که مجمع قانونی بود نفر مورد 

نظر رای نیاورد .
کدام دوره وزارت ورزش را سراغ دارید که در یک سال سه 
مدیر عامل و سه هیات مدیره برای باشگاه های استقلال و 
پرسپولیس انتخاب کنند و بعد هم برای پرسپولیس مدیر 

حراست وزارت ورزش را حکم مدیرعاملی بزنند و متقابلا 
برای مدیرعامل باشگاه پرسپولیس حکم مدیرکلی حراست 

وزارت ورزش را! قحط الرجال است در این ورزش؟
پرسپولیس با این همه مدیر باسواد و تحصیلکرده بین 
المللی کارش به کجا رسیده که مدیری ناشناخته و ناآشنا 
با فوتبال را از حراست بیاورند در راس آن قرار دهند و 
این آیا بی احترامی به بزرگان باشگاه پرسپولیس نیست؟
در عجبیم که چرا افرادی مثل علی پروین، مهندس 
کلانی، علی دایی، مهدی مهدوی کیا، حمید درخشان، 
ضیا عربشاهی، محمد پنجعلی )به آقا کریم و آقا یحیی 
نمی توان خرده گرفت چه اینکه ایشان فعلا باید روی 
تیم و فینال آسیا تمرکز کنند( چرا سکوت کرده اند؟ چرا 

اعتراض نمی کنند. آیا وعده وعیدی داده شده؟!
البته که این اسامی که گفتیم بعید است خام وعده و 
وعید شوند چون از هر نظر تامین هستند و جایگاهشان 

در جامعه مشخص . ولی چرا هیچ چیز نمی گویند؟
برای آقای سمیعی به عنوان یک شخصیت حقیقی 
احترام قائلیم و اصلا به وی نمی توان خرده گرفت 
ولی به بزرگان و پیشکسوتان پرسپولیس که می توان 
اعتراض کرد. آقای قاضی زاده نماینده مجلس که بعضا 
روی امواج خوب حرکت می کند برای اینگونه موارد چرا 
سکوت کرده است. فراکسیون ورزش مجلس چرا سکوت 
کرده اند؟ به خدا زشت و عار هست برای پرسپولیس 
که اینگونه بازیچه تفکری شود که ورزش را بازیچه خود 

کرده است.
محمد مایلی کهن که همیشه در برابر بی عدالتی ها 
می ایستد چرا سکوت کرده و چرا اعتراض نمی کنند که 
این چه حال و روزی است که برای پرسپولیس درست 
کرده اید؟ آیا درآمد پرسپولیس از رسیدن به فینال آسیا 
وزارت ورزش و شخص وزیر را دستپاچه کرده و مستقیم 

مدیریت باشگاه را به یک مدیر امنیتی سپرده است؟!
یعنی در بین بزرگان و پیشکسوتان پرسپولیس یک نفر 
امین پیدا نمی شود که به همه آن ها کج دهنی کرده اند.
یک روز رئیس یک فدراسیون نامه ای زد به خودش که 

جناب آقای ...
لطفا فلان ساعت اضافه کاری به مبلغ فلان میلیون برای 

ماموریت های بنده در نظر بگیرید.
امضا خودم.

**
خودم: موافقت می شود... لطفا پرداخت نمایید.

 **
خودم....

عکس و مکثحرف آخر

شاه ماهی افسانه ای دریای کاسپین به سوی معبود پرواز کرد!

با وجود برتری مقتدرانه پدرام پاک آئین نسبت به رقبا؛
انتخابات نماینده مدیران مسئول در هیئت نظارت به دور دوم کشیده شد

همیشه در افسانه های حاشیه نشینان دریای کاسپین شناگران 
اساطیری و استثنایی وجود داشتند که منشاء خیر و برکت صیادان 

بودند.
در دورانی که کشورمان فاقد استخر های سرپوشیده بود، شناگران 
به ویژه قهرمانان ملی پوش در فصل تابستان در آب های نیلگون 
دریاچه عظیم خزر و در سواحل آرام بندر انزلی به تمرین می 

پرداختند.
زنده یاد حیدر شانجانی رکورددار شنای ۱۰۰ متر کرال سینه با رکورد 

جاودانه آن دوران )۵۸ثانیه( قهرمان بلامنازع شنای ایران بود.
در سرزمین سرسبز گیلان )بندرانزلی( و در ۲۵ آذر سال ۱۳۲۳ در 
خانواده بزرگ شانجانی پسری تولد یافت که به خواست والدینش 
با الهام گرفتن از نام )حیدر کرار( پسر دریا را با نام حیدر نامگذاری 

کردند.
حیدر شانجانی از اوایل کودکی علاقه مفرطی به آب بازی و شنا 
داشت و از همان دوران کودکی با عشق و علاقه ای که به دریا 
و همزیستی با شنا داشت در آب های نیلگون دریا در کنار قدرت 
با تمرینات مستمر پای به عرصه مسابقات قهرمانی  شیرازی 
گذاشت و در همان دوران نوجوانی به پدیده ای نوظهور در شنا 
شهره شد و خیلی زود به دریافت کارت نجات غریق هم نائل 

گردید.
شادروان حیدر شانجانی در مسابقات  قهرمانی جوانان کشور مدال 
های طلا را یکی پس از دیگری به خود اختصاص داد و به تیم 
ملی راه پیدا کرد و تنها ۱۹ سال داشت که همراه با محمد نصیری 
)هرکول ایران( وزنه بردار نامدار ایران و جهان به عنوان جوان ترین 
مسافران المپیکی رهسپار کشور ژاپن شد و نخستین ایرانی شرکت 
کننده در المپیک ۱۹۶۴ توکیو بود که در شنای ۱۰۰ متر رکورد ۵۷ 
ثانیه را برجای نهاد که ۲۶ سال به خود مرحوم شانجانی تعلق 

داشت.
زنده یاد حیدر شانجانی ۴۰۰ متر کرال سینه را هم در ۵ دقیقه شنا 
می کرد. وی با حضور مقتدرانه در دو المپیک و چهار دوره بازی 
های آسیایی و کسب مدال طلا با تیم ملی واترپلوی ایران در 
مسابقات آسیایی ۱۹۷۴ تهران و همچنین حضور در جام جهانی، 

در مسابقات شنای کشوردر شنای۵۰ متر،۱۰۰متر، ۲۰۰ متر، ۴۰۰ متر، 
۸۰۰ متر و ۱۵۰۰ متر با اقتدار صاحب رکوردهای ارزشمندی شد.

نایب  و  بود  موفق  هم  مربیگری  کسوت  در  شانجانی  مرحوم 
قهرمانی مسابقات باشگاه های آسیا را هم در کارنامه درخشان 
خود دارد . شاه ماهی افسانه ای دریای شمال ایران، شرکت در۳۰ 
تورنمنت بین المللی و شنای جهانی را هم به تاریخ زرین افتخارات 

خود افزوده بود.
حاصل ازدواج شادروان حیدر شانجانی با مرحومه تامارا آساطوریان 
که از جمله دختران خیر و وارسته بندر انزلی به شمار می آمد یک 

پسر بنام ریموند و دختری به نام  ناستینکا می باشد.
مرحوم شانجانی در گذشته و سال های اخیر کاشف استعداد های 
زیادی بود که حاصل تلاشش درکسوت مربیگری اعزام نوجوانان و 

جوانان فراوانی به تیم های ملی شنا و واترپلو بوده است.
زنده یاد حیدر شانجانی در مدیریت هم ید طولایی داشت و سال ها 
با حفظ سمت رئیس هیأت شنا، شیرجه و واترپلو استان گیلان به 
عنوان مشاور رئیس فدراسیون شنای کشور ایشان را  همراهی می 
کرد و منشاء خدمات بسیار ارزشمند در فدراسیون و هیات شنای 

استان گیلان و خدمات اجتماعی و فرهنگی ورزشی بوده است.
بندر نشینان انزلی از مرحوم شانجانی به عنوان شاه ماهی دریای 
شمال یاد می کردند که شرح حدیث آن همواره سینه به سینه در 

ادوار مختلف نقل مجلس شده بود.
شاه ماهی افسانه ای دریای کاسپین  در غروب غم آلود ۱۸ آبان 
۱۳۹۹ در زادگاهش )بندر انزلی( از دل دریای نیلگون خزر، به سوی 

معبود به پرواز درآمد... روحش شاد و  یادش گرامی باد.

در  مسئول  مدیران  نماینده  انتخابات  دوره  هجدهمین 
هیئت نظارت بر مطبوعات در حالی به مرحله دوم کشیده 
شد که پدرام پاک آئین با اختلاف بیش از 7٠٠ رای اول 

بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، هجدهمین دوره انتخابات نماینده 
مدیران مسئول ساعت 1٠صبح روز گذشته ۲۰ آبان آغاز و ساعت 
16 به اتمام رسید که با وجود مشارکت تعداد زیادی از مدیران 
مسئول واجد شرایط، این انتخابات به حد نصاب نرسید و به 

دور دوم کشیده شد.
با توجه به صراحت آئین نامه اجرایی انتخابات، منتخب مدیران 
مسئول نیز بایستی اکثریت آرا را کسب کند که این نصاب، در 
این دوره بدست نیامد و این در حالی است که تعداد رای های 
پدرام پاک آئین از مجموع رای نفرات دیگر هم بیشتر شد که 
در مجموع 1٠٣٠ رای و 45.56 درصد آرا را به خود اختصاص داد.
با توجه به اینکه درصد آرای پدرام پاک آیین 45.56 درصد بوده 

و باید این عدد 5٠ به اضافه یک می شد بنابراین انتخابات به 
دور دوم یعنی 4 آذر 1٣99 موکول شد.

بر همین اساس و مطابق تبصره ۱ ماده ۳۳ آئین نامه اجرایی 
قانون مطبوعات، دور دوم انتخابات روز 4 آذرماه برگزار می شود. 
در این تبصره آمده است: چنانچه در مرحله اول، نصاب اکثریت 
مطلق مدیران مسئول احراز نشود، جلسه بعد پس از دو هفته 
با هر تعداد از مدیران مسئول تشکیل می شود و نماینده آنان با 

رأی اکثریت حاضران انتخاب می گردد.
در دور اول پاک آیین با اختلاف هفتصد رای نسبت به رقبا 

اول شد.
نتیجه انتخابات به شرح زیر است:

پدرام پاک آیین 1٠٣٠ رای
مهدی رحمانیان ٣٠8 رای

بیژن مقدم ٢٢5رای
حسن کربلائی 14٣ رای

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

کوتاه


